

បញ្ជីរង់ចាំគេហដ្ឋានចាប់បើក ដំណើរការហើយ!



បញ្ជីរង់ចាំលំនៅដ្ឋានដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបនៅ ទីក្រុងតាកុមារ Tacoma ចាប់បើកដំណើរការ

ថ្ងៃទី 15 ខែវិច្ឆិកា ដល់ថ្ងៃទី 3 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2021

អាជ្ញាធរលំនៅដ្ឋាន Tacoma អញ្ជើញអ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបានដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធីលំនៅដ្ឋានដែលមាន
តំលៃសមរម្យ បស់ខ្លួន។ យើងផ្តល់ជូននូវជំនួយលំនៅដ្ឋានសំខាន់ៗពីរប្រភេទ៖ ផ្ទះអាជាកមេនដែល
មានតម្លៃសមរម្យសម្រាប់ជួល ឬប័ណ្ណធានាទូទាត់ប្រាក់ ដើម្បីជួយបង់ថ្លៃជួលផ្ទះនៅតាកុមារ Tacoma។
យើងនឹងទទួលយកពាក្យសុំពី៖

ម៉ោង 8 ព្រឹក ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 15 ខែវិច្ឆិកា ដល់ ម៉ោង 5 ល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ទី 3 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2021។

ការបើកដំណើរការនេះ គឺសម្រាប់គ្រួសារដែលមានមនុស្ស 9-10 នាក់។

អ្វីដែលអ្នកត្រូវដាក់ពាក្យ៖

- ឈ្មោះពេញនិងព័ត៌មានសំខាន់ៗសម្រាប់សមាជិកគ្រួសារទាំងអស់។
- ប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំសម្រាប់គ្រួសារទាំងមូល
- អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែលដែលដំណើរការ
- លេខប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសង្គមកិច្ចសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ (អាយុ 18 ឆ្នាំ ឬច្រើនជាងនេះ) ដែលមានអ្នកណាម្នាក់

អ្នកអាចបង្កើតអ៊ីម៉ែលតាម gmail.com ឬ outlook.com.

ដាក់ពាក្យសុំតាម៖
Tacomahousing.org/waitlist



ស្តែនដុំដោយប្រើកាមេរ៉ាទូរស័ព្ទរបស់អ្នក ឬកម្មវិធី QR Code

សំណួរទូទៅ

តើខ្ញុំមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំបានឬទេ?

គ្រួសារមួយត្រូវតែមានមនុស្សប្រាំបួននាក់ឬដប់នាក់ ដើម្បីមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំបញ្ជីរង់ចាំនេះ។

ហេតុអ្វីបានជាបញ្ជីរង់ចាំនេះ សម្រាប់តែគ្រួសារប្រាំបួននាក់ឬដប់នាក់ប៉ុណ្ណោះ?

បញ្ជីរង់ចាំបច្ចុប្បន្នរបស់យើងមានគ្រួសារតូចៗជាច្រើននៅតែរង់ចាំវេនរបស់ពួកគេ។ បញ្ជីរង់ចាំរបស់យើងមានកន្លែងសម្រាប់គ្រួសារធំជាង ជាមូលហេតុដែលយើងខ្ញុំបើកដំណើរការវាងលំដាប់គ្រួសារដែលមានមនុស្សប្រាំបួននាក់ឬដប់នាក់។

ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំ តើខ្ញុំត្រូវរស់នៅទីក្រុងតាកូម៉ា Tacoma?

ទេ។

តើខ្ញុំត្រូវដាក់ពាក្យសុំដោយរបៀបណា និងនៅពេលណា?

ដោយសារការរីកបន្តិចលើវិស្វកម្ម យើងខ្ញុំនឹងមិនទទួលបានពាក្យសុំដោយផ្ទាល់នៅពេលនេះទេ។ មានវិធីពីរយ៉ាង ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំ៖

1. អនឡាញ - ដាក់ពាក្យសុំតាមអនឡាញតាម Tacomahousing.org/waitlist នេះគឺជាវិធីល្អបំផុតនិងលឿនបំផុតដើម្បីដាក់ពាក្យសុំ។
2. ទូរស័ព្ទ - ហៅទូរស័ព្ទលេខ (253) 448-2738, ថ្ងៃច័ន្ទ-សុក្រ, 9 ព្រឹក - 4 រសៀល

អ្នកត្រូវដាក់ពាក្យសុំនៅចន្លោះ ម៉ោង 8 ព្រឹក ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 15 ខែវិច្ឆិកា និងម៉ោង 5 ល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ទី 3 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2021.

នៅពេលណាលោកអ្នកដាក់ពាក្យសុំក្នុងរយៈពេលទាំងនេះ មិនមានផលប៉ះពាល់ដល់ឱកាសរបស់អ្នកទេ។

តើខ្ញុំអាចដាក់ពាក្យសុំលើសពីម្តងនៅអំឡុងពេលដាក់ពាក្យសុំនេះបានឬទេ?

អត់ទេ។ ពេលលោកអ្នកដាក់ពាក្យសុំ យើងស្នើសុំឱ្យអ្នកសរសេរអំពីមនុស្សម្នាក់ៗនៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក។ អ្នកដែលមានឈ្មោះនៅក្នុងបញ្ជីនោះ មិនអាចដាក់ពាក្យសុំទៅបញ្ជីរង់ចាំនេះម្តងទៀតបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមាននៅក្នុងបញ្ជីរង់ចាំរបស់យើងនៅពេលនេះ អ្នកអាចព្យាយាមម្តងទៀតនៅពេលក្រោយដែលយើងខ្ញុំបើកដំណើរការបញ្ជីនេះ។

តើខ្ញុំដឹងយ៉ាងដូចម្តេច ប្រសិនបើលោកអ្នកបានទទួលពាក្យសុំរបស់ខ្ញុំ?

ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យសុំតាមអនឡាញ អ្នកនឹងទទួលបានលេខលិខិតបញ្ជាក់។ អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីម៉ែលជាមួយនិង ពាក្យសុំដែលអ្នកបានបំពេញផងដែរ។

តើខ្ញុំនឹងដឹងត្រឡប់មកវិញនៅពេលណា?

ឆ្នោតមួយសន្លឹកនឹងជ្រើសរើសប្រហែល 50 គ្រួសារសម្រាប់បញ្ជីរង់ចាំរបស់យើង។ ហើយនោះគឺអំពីចំនួនដែលយើងអាចបម្រើការងារបានក្នុងរយៈពេលពីរឆ្នាំ។ យើងនឹងដាក់វានៅក្នុងបញ្ជីរង់ចាំតាមលំដាប់ដោយចៃដន្យ។ ដោយចាប់ពីថ្ងៃទី 20 ខែធ្នូ យើងនឹងទាក់ទងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ហើយប្រាប់ពួកគេថា តើពួកគេត្រូវបានជ្រើសរើសឬអត់សម្រាប់បញ្ជីរង់ចាំ។

ប្រសិនបើខ្ញុំស្ថិតនៅលើបញ្ជីរង់ចាំ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ទៀត?

ប្រសិនបើឆ្នោតរបស់យើងដាក់អ្នកនៅក្នុងបញ្ជីរង់ចាំរបស់យើង អ្នកនឹងទទួលបានលេខដែលបានកំណត់មួយ។ នៅពេលឈ្មោះអ្នកស្ថិតនៅក្នុងបញ្ជីឈ្មោះផ្នែកខាងលើ យើងខ្ញុំនឹងកំណត់ថា តើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានឬទេ។ តម្រូវការមួយក្នុងចំណោមតម្រូវការផ្សេងទៀត គឺប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំរបស់គ្រួសារអ្នក ត្រូវនៅក្រោមចំនួនប្រាក់ទាំងនេះ៖

លេខមនុស្សនៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នក

1-8 មិនមានសិទ្ធិស្របច្បាប់	9 \$101,750	10 \$107,550	11+ មិនមានសិទ្ធិស្របច្បាប់
-------------------------------	----------------	-----------------	-------------------------------

ប្រសិនបើអ្នកមានសិទ្ធិស្របច្បាប់ យើងនឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវជម្រើសលំនៅដ្ឋានដែលមានដំបូងរបស់យើង។ នេះអាចជា៖

1. ផ្ទះមួយកន្លែងនៃអចលនទ្រព្យមួយរបស់យើង។ បើដូច្នោះ អ្នកត្រូវតែទទួលបានយកទីតាំងដែលយើងផ្តល់ជូន លើកលែងតែមាន ហេតុផលត្រឹមត្រូវ ដែលមិនត្រូវធ្វើដូច្នោះ។
2. ការផ្តល់ជូន ដើម្បីជួយបង់ថ្លៃជួលផ្ទះរបស់អ្នកនៅទីក្រុងតាកូម៉ា Tacoma។ អ្នកជ្រើសរើសកន្លែងដែលត្រូវរស់នៅ។

តើយើងនឹងទទួលបានពាក្យសុំម្តងទៀតនៅពេលណា?

យើងទំនងជានឹងទទួលបានពាក្យសុំក្នុងរយៈពេលប្រហែលពីរឆ្នាំ។ យើងនឹងរង់ចាំរហូតដល់បញ្ជីរង់ចាំមានកិច្ចជាដំបូងមុនពេលបន្ថែម មនុស្សចូលច្រើនទៀត។ សូមចូលមើល tacomahousing.org/notifyme ហើយចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានអ៊ីម៉ែលនៅពេលដែល បញ្ជីរង់ចាំបើកដំណើរការឡើងវិញ។

សូមស្វែងយល់បន្ថែមទៀត៖ Tacomahousing.org/WaitlistFAQ